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Nieuws van het Dijkenoverleg, september 2019
De afgelopen maanden zijn we vooral bezig geweest om kennis te maken met de raadsleden 
van de nieuwe gemeente Hoeksche Waard. Mede door tweemaal in te spreken tijdens een 
raadsvergadering en op informatieavonden aanwezig te zijn, is dit gelukt. De gemeente kent 
ons en weet waar we voor staan. De eerste vragen door raadsleden zijn gesteld aan het 
college met als doel aandacht te vragen voor de slechte infrastructuur en overbelaste dijken.

We hebben met twee ondernemers afspraken kunnen maken dat zij met hun bouw- en 
werkverkeer de kwetsbare dijken zoveel mogelijk zullen mijden. Tot nu toe lijken ze deze 
afspraken goed na te komen.
We hebben gesproken met de wijkagent over de verkeersproblemen in de Zuid – West hoek 
van de Hoeksche Waard. Het blijkt dat de politie te weinig middelen heeft om bij te dragen 
aan een goede oplossing. De politie bleek ook niet goed op de hoogte te zijn van de diverse 
registraties, verkeerstellingen en ongevallen.

Het Dijkenoverleg is in gesprek geweest met de ambtenaar die de kar trekt voor het 
Tiengemetenpad. We hebben van gedachten gewisseld en worden op de hoogte gehouden 
over de verdere ontwikkeling. Wij vinden dat het pad ten goede moet komen voor de 
inwoners van Piershil en niet alleen overlast mag geven. De diverse trajecten hebben we 
bekeken en we gaan samen met de Dorpsvereniging Piershil ons verder buigen over 
eventuele mogelijkheden. 

Wij nemen zitting in de klankbordgroep voor de Leenheerenpolder in Goudswaard en maken 
ons hard voor een goede infrastructuur om deze polder te ontsluiten. 


